
PROTOKÓŁ NR 27/08

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 17 grudnia 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło – o 17:15. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Tadeusz Cwynar,

2. Anna Klepacz,

3. Genowefa Pohoska,

4. Zofia Ujma.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Ewa  Pędziwiatr,  Roman  Kołodziej,  Andrzej  Machnica,  Henryk 

Płoński.

Zaproszone osoby:

5. Szczudłowski Witold,

6. Bierowski Tadeusz, 

7. Cyrek Józef,

8. Mazurak Zbigniew,

9. Górecki Mirosław,

10. Łękawa Andrzej.

Porządek obrad:

1. Otworzenie posiedzenia (Tadeusz Cwynar).

2. Wyjaśnienia dyrektora ZGK P. Szczudłowskiego o podwyżce za śmieci.

3. Wyjazd na wizję lokalną do P. Kurek ul. Waryńskiego.

4. Wysłuchanie argumentów P. Łękawy i P. Burmistrza odnośnie ogrodzenia P. Kurek.

5.  Dyskusja  o działkach budowlanych przeznaczonych do dyspozycji  Spółki  Sportów Zimowych i 

Paralotniarstwa na „Podgórzu”.

6. Sprawy różne.

7. Wnioski.

Ad.  1 Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Cwynar.  Przywitał 

zebranych  i  zaproszone  osoby  Pana  Szczudłowskiego  dyrektora  ZGK  i  P.  Cyrka  kierownika  Gospodarki 

Odpadami.

Ad. 2 Pan Szczudłowski szczegółowo objaśniał powody, dla których została ustalona podwyżka za 

śmieci. Przeciętnie mieszkaniec Kowar zapłaci więcej około 7 zł rocznie. 

Dla porównania Pan Cyrek przedstawił ceny za wywóz śmieci w innych gminach. I tak: w Trzebieniu 162 zł, w 

Pielgrzymce  155  zł,  w  Lubawce  180 zł,  w  Lubaniu  220 zł,  w  Jędrzejowicach  196  zł  –  są  to  ceny  przed 
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podwyżką, podczas gdy w Kowarach (to znaczy ZGK) po podwyżce cena za wywóz 1 tony śmieci wynosi 137 zł.

ZGK planuje utworzyć jeszcze sto gniazd na pojemniki, planowany jest zakup pojemników dużych, tak więc 

na każdą z gmin przypadnie po 14 gniazd dodatkowo zorganizowanych w miejscach wyznaczonych przez 

Gminę.

Ad. 3 Członkowie komisji wyjechali na ul. Waryńskiego do Pani Kurek, która prosiła Radę Miejską o 

pomoc po otrzymaniu zawiadomienia z Urzędu Miasta nakazującego rozebrać płot, który został postawiony 

samowolnie na gruncie gminy. Członkowie Komisji  ustalili,  że jeżeli  Pani  Kurek przedstawi oświadczenia 

sąsiadów o tym, że płot nie jest dla nich przeszkodą, Gmina Kowary powinna skłonić się ku sprzedaży jej 

gruntu, którym samowolnie zawładnął jej nieżyjący ojciec.

Ad. 4 Argumenty P. Łękawy i P. Burmistrza przemawiały za rozbiórką płotu. 

Ad. 5 Odnośnie działek budowlanych na Podgórzu i linii średniego napięcia biegnącej nad działkami, 

Pan Burmistrz  zapewnił,  że  Gmina Kowary nie  poniesie  żadnych kosztów związanych z  przełożeniem tej 

trakcji.

W dwóch łącznikach prowadzących do przyszłej drogi Gmina będzie partycypować w kosztach, ale jest to 

sprawa do uzgodnienia.

Ad. 6 W sprawach różnych P. Cwynar zgłosił fakt o niebezpieczeństwie ze strony bezpańskiego psa 

przy ul. 1-go Maja 24, którego właściciel odbywa karę więzienia. Pies jest agresywny i niebezpieczny (pogryzł 

nawet policjanta).

Na tym posiedzenie zakończono. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o przedstawienie przybliżonych kosztów związanych z 

wykupem nielegalnie zajętego gruntu Pani Kurek. Pani Kurek zobowiązała się przedstawić oświadczenia o 

dobrej woli najemców lokali sąsiadujących z nieruchomością P. Kurek, którym ten płot nie przeszkadza.

2. Komisja Komunalna zobowiązuje P. Burmistrza o podjęcie działania mającego na celu wyłapanie 

niebezpiecznego psa z ul. 1-go Maja 24 (centrum miasta). 

Protokołowała:                                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej

Zofia Ujma                                                                                                                        (w zastępstwie)
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